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Kjære ordfører.  

 

Også i dag er sjøen full av et tynt lag med fett langs land. Med det samme jeg kom ut av bilen 

var lukten av fisk sterk. Det er svak pålandsvind og som jeg nevnte sist ligger fettbelegget i 

store deler av fjordarmen. Fettet fordamper og gjør at det lukter fisk. Fettet blir fraktet med 

strøm og vind og samler seg langs land hvor det driver ut og inn med tidevannet. Dette er ikke 

et akutt men et kronisk problem som øker med økende temperatur ettersom foret som blir 

brukt i anlegget avgir mer fett i varmen. Dessverre er det dermed verst når sjøen også blir 

brukt til rekreasjon. Se vedlagte bilde fra i dag som eksempel.  

 

Du nevnte i din mail at Sondre Eide er opptatt av å ha er godt forhold til naboene. Det er 

sikkert riktig og i alle tilfelle er det forståelig at han vil fremstå slik overfor dere politikere. 

Dessverre er det uforenelig å ødelegge så mye for naboene og samtidig ha et godt forhold til 

de samme naboene.  

 

Så vidt jeg vet er det ikke gjort tiltak for å forhindre forurensingen av sjøoverflaten.  Etter min 

mening er eneste mulighet for å få tilbake ren sjø at anlegget blir fjernet fra Fyllingsnes. Kan 

dere ikke finne et annet område til dem som erstatning for det på Fyllingsnes? 

 

Du trenger ikke å svare på denne mailen heller.  

 

Vennlig hilsen 

 

Lorentz Olsen 

 

Få Outlook for iOS 

https://aka.ms/o0ukef

